
 

 

SZANOWNI PAŃSTWO 

 

Przekazuję w Państwa ręce Raport roczny INTERFERIE S.A. opisujący w sposób 

rzetelny dokonania oraz perspektywy rozwoju Spółki.  

 

Rok 2008 jest 15-tym w historii firmy INTERFERIE S.A. i trzecim, jeŜeli chodzi o 

naszą obecność na Warszawskiej Giełdzie Papierów Wartościowych. W ciągu 

15 lat swojego istnienia spółka INTERFERIE S.A. pokonała długą drogę od 

podmiotu świadczącego usługi turystyczne głównie na rynek KGHM Polska 

Miedź S.A.  po lidera na rynku usług turystycznych połączonych                                    

z wypoczynkiem i rehabilitacją oraz właściciela rozpoznawalnej na rynku 

turystycznym marki. 

 

INTERFERIE S.A. wydały w 2008 roku na inwestycje w naleŜące do spółki 

ośrodki prawie 11 mln złotych. Obecny rok jest czasem przygotowywania się 

firmy do duŜej inwestycji, jaką jest planowana na początek 2010 roku 

rozbudowa obiektu Barbarka II w Świnoujściu. Planujemy juŜ w trzecim 

kwartale zakończyć przygotowanie dokumentacji projektowej, a do końca 

roku 2009 wyłonić wykonawcę inwestycji. 

 

 INTERFERIE SA wciąŜ zamierzają świadczyć usługi wypoczynkowe oraz 

sanatoryjno-rehabilitacyjne, te ostatnie w większym zakresie niŜ dotychczas, 

we współpracy z niemieckimi organizatorami turystyki kuracyjnej, a w Polsce 

wraz z Narodowym Funduszem Zdrowia oraz firmami zajmującymi się 

organizacją turnusów rehabilitacyjnych (współfinansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych). Na rynku 



polskim uzupełnieniem oferty będzie segment konferencyjno – szkoleniowy, a 

naturalnym zapleczem do tego typu oferty są górskie hotele Bornit                         

w Szklarskiej Porębie oraz Malachit  w Świeradowie-Zdroju. INTERFERIE SA 

planują oferować cały kontent szkoleniowy (nocleg, wyŜywienie, logistyka 

organizacji konferencji czy kursów) na potrzeby grupy kapitałowej KGHM, 

podobnie jak planowane jest to w przypadku organizacji wypoczynku dzieci                            

i młodzieŜy. 

 

Dziękując Akcjonariuszom za okazane zaufanie, chciałbym wyrazić 

przekonanie, iŜ obecna sytuacja finansowa INTERFERIE S.A. oraz coraz większa 

baza kontraktów jest dobrą prognozą na przyszłość. Jednocześnie z całą 

stanowczością podkreślam, Ŝe obecna wycena giełdowa naszej firmy nie 

uwzględnia dobrej sytuacji finansowej INTERFERIE S.A., jak i naszych planów na 

najbliŜsze lata. Jest jedynie odzwierciedleniem złych nastrojów panujących 

na światowych rynkach kapitałowych. 

 

Dziękuję w tym miejscu Pracownikom Spółki za twórczą i wytrwałą pracę, 

dziękuję za pasję, z jaką tworzycie pomyślną przyszłość naszej Firmy. Wierzę, Ŝe 

równieŜ w przyszłości nie zabraknie Państwu determinacji w osiąganiu 

wyznaczonych celów dla INTERFERIE S.A. 

 

Z wyrazami uszanowania 

Wojciech Kudera 

Prezes Zarządu 

Lubin, 3.03.2009 r. 

 

 

 


